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آئین ورود ۳۷ دســتگاه اتوبوس جدید شــهری به 
ناوگان حمل ونقل عمومی اصفهان با هزینه ای بالغ بر 
۳۵۰ میلیارد تومان در قالب پنجاهمین ویژه برنامه 
»به احترام مردم اصفهان«  با حضور مدیران شهری، 
اصحاب رسانه و شهروندان برگزار شد.این اتوبوس ها 
که به زودی وارد چرخه خدمات دهی می شود و نقش 
مهمی در کاهش فاصله زمانی سفرها و بهبود کیفیت 
حمل ونقل عمومی ایفا می کند، مجهز به رمپ ویژه 
برای سالمندان و افراد دارای محدودیت های حرکتی 
است.علاوه بر این، ۵۰ دستگاه اتوبوس ۱۸ متری به 
خطوط تندرو )بی آرتی( اصفهان اضافه می شود که 
با ورود این اتوبوس ها شاهد کاهش چشمگیر زمان 

انتظار شهروندان خواهیم بود.
خرید ۵۰ دستگاه اتوبوس ۱۸ متری و 

۱۴۵ دستگاه اتوبوس ۱۲ متری
 داوود بحیرایی مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان در این مراسم گفت : هم اکنون ۹۰۰ دستگاه 
اتوبوس در شــهر اصفهــان فعال اســت؛ از ابتدای 
دوره ششم مدیریت شــهری ۳۰۰ دستگاه اتوبوس 
خریداری و بازسازی شده است و در تلاش هستیم تا 

تعداد کل اتوبوس ها به ۱۲۰۰ دستگاه برسد.
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان تصریح 
کرد:  آمار موجود ناوگان ۹۰۰ دستگاه اتوبوس است 
که با ۳۷ دستگاهی که تحویل گرفتیم )شامل هفت 
دســتگاه ۱۸ متری و ۵۰ دستگاه ۱۲ متری( آمار به 
۹۳۷ دستگاه رسیده است.بحیرایی با اشاره به خرید 
۵۰ دستگاه اتوبوس ۱۸ متری و ۱۴۵ دستگاه اتوبوس 

۱۲ متری گفت: ۵۰ دستگاه از ایران خودرو با تاکید 
بر تولید داخلی خریداری شــده است، در این راستا 
۳۰ دستگاه تحویل شــده است و ۲۰ دستگاه آن نیز 
به زودی تحویل می شود.وی خاطرنشان کرد: با اضافه 
شدن ناوگان جدید بین دو تا سه دقیقه از سر فاصله ها 

کم و رضایتمندی مردم حاصل شود.
وی افزود: این انتظار وجود دارد که ۱۲۰۰ دســتگاه 
اتوبوس وارد شــهر اصفهان شــود، البته شهرداری 
این کلان شــهر تعهدات خود را در زمینه خریداری 
اتوبوس های جدید انجام داده است، چنانکه قرار بوده 
تا ماه گذشته ۵۰ دستگاه اتوبوس تحویل داده شود که 
به دلیل بدقولی شرکت ها این اتفاق محقق نشده است. 
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان تصریح 
کرد: یکی از شرکت ها باید تا ماه گذشته ۵۰ دستگاه 
اتوبوس به ما تحویل می داد، اما تنها هفت دســتگاه 
اتوبوس را تحویل داده است.بحیرایی با تاکید بر اینکه 
دو سال گذشته بهای ۱۴۵ دستگاه اتوبوس برای طرف 
مقابل واریز شــده، اما هنوز تحویل شهرداری نشده 
است، ادامه داد: قولی که مدیریت شهر به مردم داده، 
در عمل محقق شده است، اما در عمل با بدقولی ها در 

تحویل دادن ناوگان روبه رو بودیم.
گامی ارزشــمند در راســتای رفع 

آلایندگی هوای اصفهان 
احمد شــریعتی عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی 
شهر اصفهان نیز در این مراسم اظهار کرد: هم اکنون 
ریل گذاری ایستگاه های خط دو متروی اصفهان نیز 
در حال انجام است و پیگیر دیگر مسائل احداث خط 
دوم مترو هستیم.وی متذکر شد :  اقدام امروز مدیریت 
شهر گامی ارزشمند در راستای رفع آلایندگی هوای 

اصفهان به ویژه آن ســهمی که به حوزه حمل ونقل 
برمی گردد، انجام شده است.وی با اشــاره به دیدار 
اخیر خود با مدیر کل محیط زیست استان اصفهان و 
بررسی ها درباره اینکه مدیریت شهر باید چه اقدامی 
انجام دهد تا بتواند در راســتای شعار »اصفهان من، 
شهر زندگی« برای رفع آلایندگی در حوزه حمل ونقل 
گام بردارد، افزود: امروز در راســتای این هدف مهم 

بهره برداری از اتوبوس های جدید را شاهد هستیم.
یاران تازه نفس به شهر آمدند 

سعید ســاکت  معاون حمل ونقل و ترافیک 
شــهردار اصفهان در آئین ورود ۳۷ دستگاه اتوبوس 
جدید شهری به ناوگان حمل ونقل عمومی اصفهان 
با هزینه ای بالغ بر ۳۵۰ میلیــارد تومان که در قالب 
پنجاهمین ویژه برنامه »به احتــرام مردم اصفهان« 
برگزار شد با بیان اینکه عنوان »یاران تازه نفس« اقدام 
ارزشمند و نام گذاری درستی بود که همکاران در اداره 
کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان برای 
ورود اتوبوس های جدید به شهر انجام شد، گفت: از 
لحاظ ورزشــی هم اگر بخواهیم نگاه کنیم تیمی را 
می بینیم که در خدمت کار گروهی است، در این راستا 
تک روی نمی کند و حداقل به صورت میانگین ۵۰ نفر 
را جابه جا می کند.معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار 
اصفهان تصریح کرد: وقتی شهروندی می خواهد یک 
سفر شهری را با استفاده از خودرو انجام دهد، ۸۰۰ 
گرم co۲ به فضای شهری تحمیل می کند، اما برای 
کسی که از اتوبوس استفاده می کند، این عدد معادل 
۲۵۰ گرم است که به معنای واقعی عنوان یار تازه نفس 
برای اتوبوس ها مصداق دارد.ساکت تصریح کرد: برای 
گروه شکل گرفته در فضای شهری که میدان داری 

می کنند، کار گروهی و انســجام کار تیمی و تحول 
تاکتیکی از لحاظ تأمین مالی نیز اتفاق افتاده است، 
در این راستا با همراهی شورای اسلامی شهر اصفهان 
و حمایت شــهردار و کار ارزشــمند معاونت مالی و 
اقتصادی، فرایند تأمین مالی یکی از قراردادها مربوط 

به اتوبوس های ۱۲ متری از انعقاد قرارداد تا پرداخت 
و تحویل در مدت زمان نزدیک به ۴۰ روز انجام شد 
که امیدوارم این سرعت و انســجام در فرایند تأمین 
 ناوگان و رســیدن به تعداد ۱۲۰۰ دستگاه نیز اتفاق

 بیفتد.

علائمی که نشان می دهد به 
اندازه کافی غذا نمی خورید
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 علائمــی همچــون گرســنگی مــداوم و 
تحریک پذیری نشان دهنده این هستند که شما 
به درستی سیر نشــده اید و غذای کافی دریافت 
نکرده اید. بعلاوه احتمالا علائمی همچون انرژی 
کم و بی حالی، ریزش مو و دیگر بیماری ها را نیز 

تجربه خواهید کرد.
رسیدن به وزن ســالم و حفظ آن کاری دشوار و 
چالشی است. اما عدم دریافت کالری کافی نیز 
موضوعی جدی و نگران کننده است– حالا چه 
دلیل آن محدودیت عمدی غذا باشد چه کاهش 
اشــتها یا دلایل دیگر.کم خوردن مداوم ممکن 
است مشکلات سلامت روانی، جسمی و عاطفی 
به همراه داشته باشــد. در ادامه به معرفی چند 

مورد از علائم کم خوراکی پرداخته ایم.
۱. وزن کم

با بررسی شــاخص توده بدنی )BMI( می توانید 
وزن بدنتان را ارزیابی کنید.

شاخص توده بدنی ممکن است خیلی از عوامل 
موثر بر وزن که در هر فردی ممکن است متفاوت 

باشد را مد نظر قرار ندهد.
۲. سطح انرژی پایین

در صورت عدم دریافت کالــری کافی، احتمالاً 
اکثرا احساس خستگی خواهید داشت.

3. ریزش مو
اگر متوجــه موهای زیادی در حوله و برســتان 
شــدید، یکی از دلایلش می تواند عدم مصرف 

غذای کافی و مواد مغذی مهم باشد.
دریافت کالری، پروتئین، بیوتین، آهن و ســایر 
مواد مغــذی ناکافی از شــایع ترین علل ریزش 

مو است.
۴. تغییرات در علائم گرسنگی

گرســنگی مداوم یکی از اصلی ترین نشانه های 
عدم مصرف غذای کافی اســت، اما تنها علامت 
آن نیســت.در صورت محدودیت شدید کالری، 
به دلیل تغییرات در سطوح هورمونی که کنترل 
کننده گرسنگی و سیری است، اشتها و میل به 

غذا افزایش می یابد.
6. تغییر خلق و خو

از کوچکترین چیزی عصابتان خورد می شود؟ 
احتمالا این حس ناشــی از کم خوری اســت. 
طبق نتایــج حاصــل از یک تحقیق در ســال 
۲۰۲۰، تغذیه نامناســب باعث ضعیف شــدن 
 خلق و خوی و تاثیر منفی بر سلامت روان کلی 

خواهد شد.
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تکلیفمدارسسنگیروشنمیشود سرقتگوشیوباندهایچندیننفرهافزایشغلظتآلایندههایجوی
نسل فردا: تلاش می شود تا با مشارکت مردم به خصوص در پروژه های کوچک مقیاس و 
حضور خیرین مدرسه ساز تکلیف مدارس سنگی  زودتر  مشخص شود .معاون فنی و نظارت 
سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور با بیان اینکه شناسایی اولیه  بیش از ۱۱۰۰ 
مدرسه سنگی براساس فهرست اعلام شده، صورت گرفته است گفت:موضوع ساماندهی 
این مدارس به عنوان یکی از محورهای کلیدی مجموعه سازمان نوسازی مدارس در دستور 
کار قرار گرفته است که دارای چند فاز است و  فاز اول آن شناخت و شناسایی این مدارس 

در سطح کشور است.

نسل فردا: از امروز شنبه تا دوشنبه در بیشتر مناطق کشور جوی پایدار همراه با افزایش 
نسبی دما پیش بینی می شــود که در شــهرهای صنعتی و پرجمعیت، افزایش غلظت 
آلاینده های جوی و کاهش کیفیت هوا دور از انتظار نیست.رئیس مرکز ملی پیش بینی و 
مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا  با بیان اینکه دوشنبه و سه شنبه در استان های گیلان و 
مازندران بارش پراکنده پیش بینی می شود ادامه داد: همچنین سه شنبه با گذر موج بارشی 
از جنوب غرب، بارش باران در این مناطق آغاز خواهد شد.به گفته وی  پنجشنبه و جمعه 

خلیج فارس، تنگه هرمز و دریای عمان مواج و متلاطم است.

نسل فردا : در پرونده های گوشی قاپی شاهد هستیم که این افراد باندهای چندین نفره 
تشکیل می دهند، رئیس پلیس آگاهی تهران بزرگ گفت: در مرحله اول چند نفر گوشی 
قاپ، تلفن های همراه را سرقت می کنند. سپس ســارقان تلفن ها را با قیمت پائین تر به 
مالخران فروخته و بعد از آن هم مالخران با واسطه این تلفن ها را به خارج از کشور منتقل 
می کنند.وی افزود: تلفن هایی که در تهران به سرقت می روند؛ توسط وسایل نقلیه مختلف 
به شهرهای مرزی منتقل می شوند و به عنوان مثال در برخی موارد این اموال سرقتی با 

خودروی شخصی منتقل می شوند. 


